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Gradnja šole
se je ze pričela

Gradbeni stroji so na Rakitni že zabrneli
in s svojim zvokom oznanili pričetek boljših
časov za tamkajšnje šolarje in krajane.Že od
vojne sem so imeli na Rakitni probleme s
šolo, kajti med vojno je bilo šolsko poslopje
požgano, zato so šolarji poslej gostovali dru-
god. Prihodnje šolsko leto 1980-81 bo dolg
družbe do Rakitne poplačan, kajti šolarji se
bodo najverjetneje prvega septembra vselili

v nove prostore, primerne za sodoben pouk.
V letu 1976 so odgovorni pričeli z akci jo za

pripravo dokumentacije in zbiranjem sred-
stev. Investicijska vrednost šole znaša
10.500.000 dinarjev. Večina teh sredstev so
zbrale občinska skupščina, Izobraževalna in
kulturna skupnost. Manjkajoča sredstva
bodo prispevale še občinska skupščina, Izo-
braževalna, Stanovanjska in Telesnokul-

turna skupnost. Šola bo imela dve učilnici,
dve stanovanji za učitelja in večnamensko
dvorano, ki bo služila šoli in krajevni skup-
nosti kot telovadnica ali kulturni in družbeni
prostor.

: Šola bo pomembna tudi za mladinsko kli-
matsko zdravilišče, ki bo poslej odprto vse
leto, kajti mladi pacienti bodo lahko nemo-
teno obiskovali šolo na Rakitni, kar doslej ni
bilo možno.

SGP Grosuplje je pričelo z deli 25. junija,
tako da bo po predvidevanjih šola dograjena
v dobrem letu. •.-, , ; ;

Doslej sta bila prvi in drugi razred utes-
njena v prostoru,velikem okrog 35 kvadrat-
nih metrov, katerega lastnik so Ljubljanske
mlekarne. Učenci tretjega in četrtega ra-
zreda pa so se vsak dan vozili v Preserje. Ne
le šolarji,ampak ves kraj bo pridobil z novo
šolo. Telovadnica bo namenjena tudi za re-
kreacijo krajanov ia družbene ter kultume
prireditve kraja. • ' _
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